
Handlingsplan för Lammhults Byggnadsförening/Folkets Hus 2025 

Framtidsplaner och utvecklingsmöjligheter  

Vissa punkter finns ständigt på listan, andra är nya eller ännu ej genomförda. 

 

● Fortsätta utveckla styrelsens arbetssätt. 

● Aktiv information och värvning av ideellt engagemang. Folder, filmer etc. 

● Fortsätta utveckla samarbete med det lokala föreningslivet. 

● Vi fortsätter att ha ett särskilt fokus på de unga och söker skapa samarbeten tillsammans med 

ungdomar och unga vuxna där de kan ha roller med verkligt inflytande. Detta för att vitalisera 

samhället, ge ungdomar möjlighet att utveckla fritidsverksamheter samt ge inblick och 

träning i demokrati och samhällssamverkan. 

● Vidga verksamheten, både i antal evenemang och bredden i det som erbjuds. Vi söker dels 

samverkan med andra Folkets hus / bygdegårdar och dels försöker vi utveckla vad vi kan 

erbjuda i digitala kanaler. 

● Fortsätta utveckla skolbio / Film i skolan.  

● Fortsätta utveckla samverkan med fritidsgården, biblioteket och andra aktörer. 

 

Värt att påpeka är att allt arbete inom Folkets Hus sker ideellt. Med den utgångspunkten är det 

oerhört viktigt att ambitionsnivån läggs på rätt nivå så att inte styrelsemedlemmarna slits ut. 

 

Beskriv eventuella samarbeten med andra samlingslokaler eller andra typer av föreningar 

● Vi har ett tätt samarbete med Lammhults Samhällsförening och har en representant i 

styrelsen. Genom Samhällsföreningen kan vi fånga upp möjligheter till andra samarbeten/ 

samarrangemang. 

● Vi har representant i den av Växjö kommuns Områdesgrupp som fokuserar på lokal utveckling 

och samarbeten. 

● Vi har representant i styrelsen för Folkets Hus Sydost. 

● Vi har representant i styrelsen för Ideell Kulturallians Småland. 

● Vi samarbetar med Lammhultsbygdens kulturförening. 

 

Beskriv hur ni marknadsför lokalen för uthyrning 

Marknadsföring sker på Folkets Hus hemsida, via Lammhults Allehanda, på möten med Lammhults 

Näringsliv men inte minst genom mun till mun metoden. Vi vidareutvecklar detta i samband med att 

vi utvecklar våra informationskanaler. I år har vi ställt en TV med bildspel om aktuella händelser i 

bygden i ett skyltfönster på Centrumgatan. 

 

Beskriv översiktligt föreningens verksamhet de kommande tre åren (2023-2026) 

Vi kommer att fortsätta med uthyrningsverksamheten, med att visa film och med att arrangera 

evenemang, t ex musik och teater. 

Vi satsar på att etablera verksamhet tillsammans med barn och unga. 

Vi fortsätter att uppmuntra och stödja amatörverksamhet inom t ex teater, musik och annan kreativ 

kultur. 

Vi fortsätter söka nya sätt att dra nytta av samhällets digitalisering, såväl för samarbeten som för att 

nå ut med kultur till dem som inte kan besöka oss. 
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Vi hoppas få framgång med vår aktiva rekrytering av nya medlemmar, inte minst bland yngre, och 

därmed även fler som vill vara med i styrelsen. 

 

Ge exempel på aktiviteter/insatser ni skulle vilja utveckla/påbörja under perioden 

Vi tänker fortsätta att etablera verksamhet tillsammans med barn och unga. Dels för att Lammhult ska 

kunna erbjuda fler aktiviteter och möteslokaler, dels för att ge en möjlighet för yngre att lära sig hur 

demokrati fungerar och hur man samverkar kring samhällets resurser. Detta gör vi nu också i 

samarbete med Kulturföreningen Lammhultsbygden. 

 

Vi möblerar vår foajé med ett “cafémöblemang” vårvintern 2025. Det ger oss en typ av mindre 

samlingslokal vi saknar idag och som kan passa för mindre föreningsträffar och liknande. Foajén blir 

också “mingellokal” före och efter föreställningar samt i pauser. Lokalen är också tänkt att vara öppen 

för ungdomar vissa kvällar då fritidsgården har stängt, ett varmt ställe att träffas på. 

 

Vi vill vitalisera olika samarbeten med andra aktörer inom hela vårt upptagningsområde. Vi vill dels 

vidga vårt eget utbud men också förstärka kulturarbetares arbetsmarknad. Genom att erbjuda 

“turnéer” i samverkan i stället för bara ett enskilt engagemang hoppas vi vitalisera utbudet i 

Lammhultsbygden. 

 

Vi vill utveckla digitala möjligheter så att man kan ta del av vissa inslag i vårt utbud utan att besöka 

oss.  

 

 

Lammhult 2025-03-04 

Styrelsen för Lammhults Byggnadsföreningen / Folkets Hus 

/gm chris Jangelöv, ordförande 
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